
From: Kari-Helene Vibe <karihelenevibe@gmail.com> 
Sent: 26. februar 2020 11:19 
To: RIS.Felles.Postmottak 
Subject: Høringsuttalelse Sentrumsplanen 
 

HØRINGSUTTALELSE TIL SENTRUMSPLANEN fra Styret i Kamperhaug Vel 

 

Takk for invitasjon til høringsuttalelse vedrørende Sentrumsplanen. 

 

Vi stiller oss generelt meget positive til administrasjonens planforslag, men vi har noen 

bemerkninger:  

 

1. Helårsbosetting i sentrum må fremgå som førsteprioritet med tanke på utvikling. 

 

2. Når det gjelder nedgravde søppelanlegg, må det være en forutsetning at luktproblemer ikke 

skal forekomme.  Det må være en hensiktsmessig ordning for hvordan personer med nedsatt 

funksjonsevne kan få hjelp med å levere søppelet sitt, uten at de blir økonomisk belastet.  

 

3. På deler av Kamperhaug er avløpsnettet fortsatt ikke renovert. Det skaper problemer bl. a 

med overvann i grunnen, som trenger inn i kjellere. 

 

4. Vi forstår at boplikten ikke kan drøftes i planen, fordi det er et politisk spørsmål. Allikevel 

undrer vi oss over at det ikke på en eller annen måte kan nevnes, at planen er utarbeidet og 

vedtatt mens boplikten gjelder.  Særlig fordi vi tenker at mange av de fine (og kostbare) 

ideene til å skape et levende sentrum for alle aldersgrupper hele året, kanskje ikke vil være 

like aktuelle hvis boplikten opphører. 

 

Med vennlig hilsen 

Kari Vibe 

for styret i Kamperhaug Vel 


